

Mötesanteckningar - Styrgrupp Nära vård

Datum	2023-12-19 kl 10.00-12.00
Plats	Digitalt möte via Teams
Närvarande	Magnus Frithiof, Programchef Nära vård Jens Karlsson, Ekonomi- och planeringsdirektör Anna Pallinder, Utvecklingsdirektör Florence Eddyson Hägg, Sjukhuschef Jessika Andersen, Tf Hälso- och sjukvårdsdirektör Sandor Eriksson, Tf Verksamhetsområdeschef PPR Mathina Mölstad, Kommunikationschef
Ordförande	Martin Myrskog, Regiondirektör
Sekreterare	Therese Hildingsson, Chefssekreterare
Övriga kallade	Daria Abrahamsson, Verksamhetsutvecklare Carl Mölstad, Verksamhetsutvecklare

1. Inledning

Ordförande hälsar alla välkomna. Dagens möte är årets sista möte.

2. Stöd – och behandling (SoB)

Daria Abrahamsson föredragande.

Se underlag i dagens mapp.

Ett nytt initiativ har inkommit från primärvårdsrehab till Stöd – och behandlingsplattformen – digital smärtskola.

Frågor som lyfts i styrgruppen är:

Hur ”marknadsför” vi behandlingen? Hur många patienter är det som berörs av detta, dvs omfattningen på patientgruppen. Detta bör ställas i relation mot kostnad. Hur tar vi hand om verktyget så att vi får maximal nytta? Finns det andra grupper som kan tänkas vara aktuella? Daria får i uppdrag att komplettera underlaget med formulering kring nyttan samt vilka volymer det rör sig om. Dialog ska föras med psykiatrien om det finns patienter som kan ha nytta av detta program.

Kostnaden – beslutats tidigare i styrgrupp nära vård att kostnaden landar på den verksamhet som använder programmet. Flera av programmen kommer att användas både av offentlig primärvård och privat primärvård. Dialog har förts med Roland Olofsson Dolk samt Marie Jadner.

Styrgruppen anser att det är viktigt med en tydlig plan för implementering och vård på lika villkor i hela primärvården.

Magnus Frithiof informerar om programgruppen och att detta forum kan vara en bra väg för att informera, ha dialog och sprida information vidare. I programgruppen ingår både representant från AMK, vårdval, SHV, PPR, RPK, FTV.

Styrgrupp nära vård tackar för presentationen och är positiva till att införskaffa programmet men ger också ett uppdrag till HSD att ta vidare i HS ledningsgrupp gällande att skaffa en plan för hög nyttjandegrad av systemet. Fortsättningsvis om nya program föreslås ska Daria ha kontakt med Magnus Frithiof och programgrupp för dialog och förankring i ett första steg.

3. Modell för att följa effekter

Carl Mölstedt föredragande.

Bakgrunden till presentationen är att skaffa en regiongemensam modell för förväntade effekter. Det finns ett uppdrag i RF budget att skapa ett system för att följa omställningens effekter.

För några år sedan skapades projektmodellen i Stratsys där mallar togs fram, bland annat ”fycklövern”.

Inera och Adda erbjuder en digital utbildning i nyttokalkyler. Syftet med utbildningen är att fler ska kunna bedöma nyttan med förändringar. En webbaserad utbildning för analysledare.

Carl informerar att det är rimligt att välja Ineras modell, samt utbildning i ADDA:s regi åtminstone inledningsvis och prova detta i mindre skala. Testa med ett par initiativ och sedan öka upp efter hand.

Viktigt att ägarskapet är tydligt och regionövergripande. Behöver också hitta en struktur för att få fäste i organisationen och fundera hur vi får genomslag. Ärendet ska lyftas upp i regionledningen längre fram.

Dialog kring kontrollertjänst och dess placering rent organisatoriskt. Viktigt att controllerns ute i verksamheterna är aktiva i arbetet och i ägandeskapet.

Styrgrupp nära vård tackar Carl för en mycket bra genomgång och beslutar följande:

Inera och ADDA-konceptet – Ja i liten skala till en början. Provar oss fram och testar modellen och vi börjar med egenmonitorering. Fyrklövern ska vara kvar som en första bedömning. Carl får i uppdrag att göra en uppdragsbeskrivning för kontrollertjänsten.

4. Styrning i omställningsprogrammet

Magnus Frithiof föredragande.

Uppdrag som är beslutade finns nu i Verksamhetsplan 2024. Vid varje månadsuppföljning som HSD har med VO-chefer följs uppdragen upp.

Överenskommelser mellan HSD och VO-chefer signeras i januari. Där kommer det sorteras och prioriteras i uppdragen för att få en tydlighet vad man ska fokusera på.

Magnus Frithiof sammankallar till möte med Sandor Eriksson och Florence Eddyson Hägg samt Jessika Andersen för att titta på de uppdrag som finns i Verksamhetsplanen.

5. Införande taligenkänning

Magnus Frithiof föredragande.

Magnus informerar om utmaning med att nå det mål som är beslutat; dvs 80 % ska använda taligenkänning i oktober 2024. Enligt nuvarande införandetakt kommer vi inte att nå målet. Magnus informerar om ny plattform som ska vara på plats senast den 1 mars. Magnus informerar om en rapport från Sankt Görans sjukhus där de inte hade gjort ett långsamt införande utan bestämde ett datum där verksamheterna skulle använda taligenkänning.

Florence Eddyson Hägg önskar att information går ut så fort som möjligt gällande migreringen med en uppdaterad röstprofil.

Styrgruppen ser gärna att Anna-Maria bjuds in till styrgruppen för att lyssna in arbetet med taligenkänning. Magnus tar kontakt med Anna-Maria.

6. PV-forum

Mari Jadner och Magnus Frithiof har haft möte där de kommer att ta fram förslag på hur arbete kan ske och förankras i de olika forumen, PV-forum samt primärvårdsråd.

7. Egenmonitorering

Anna Palliner och Magnus Frithiof har haft ett första möte kring egenmonitorering utifrån ADDA-verktyget där de tittar på ett direktiv och gör en nulägesmätning. Arbetet är igångsatt och kan ge bra input för fortsatt arbete.

8. Hälsofrämjande prio

Ärendet utgår från dagens möte.

9. Palliativt centrum

Magnus Frithiof informerar att han deltar i styrgrupp för palliativt centrum. Det har pågått aktiviteter under 2023 där det nu finns förslag på förändring av organisering av palliativt centrum. Både från LNU och kommunernas sida ställer man sig positiv till att i huvudsak organisera palliativt centrum inom Region Kronoberg. Underlag finns i dagens mapp.

Anna Pallinder och Magnus Frithiof fortsätter dialogen.

10. Övrig fråga

När ska ett projekt övergå i förvaltning? – skörhetsskattning nämns vid dagens möte. Behöver ha en struktur för dessa frågor om det ska flyttas över medel, resurser osv. Frågan ska diskuteras vidare. Ingen åtgärd i nuläget.

Anna Pallinder kommer att beskriva flödet vid nästa möte hur själva processen ser ut.

11. Avslutning

Ordförande avslutar mötet.